

EN

Content	: 1 Lt.
Lot No	: xxxxxxxxxx
Licence No	: 1458
Date of Manufacture	: 01.2023
Date of Expire	: 01.2027

COMPOSITION	w/w
Potassium Phosphite	50%
Potassium Oxide	20%
Phosphorus Pentaoxide	30%

DEFINITION

The Potassium Phosphite grants a double nutrient action in phosphorus and potassium. Specially recommended during flowering and setting. The presence of the phosphonate ion activates the plant defensive system against some infections with fungus origin.

COMPATIBILITIES

It is compatible with most pesticides commonly used on vegetable, fruit and agronomic crops. It's compatible with soluble fertilizers, except very alkaline products.

CHARACTERISTICS

- Transparent liquid product of high purity.
- To improve the plant's general immune system and root growth.
- Results in increased shelf life and colour of fruity crops.
- For foliar feeding and for fertigation in open fields as well as in high-tech, hydroponic systems.
- Compatible with most water-soluble fertilizers.

APPLICATION

KeyFosfit must be applied dissolved in water, It can be used in all kind of drip irrigation systems and foliar application.

DOSES

Foliar Application

Fruit trees	200-300 ml/100 Lt of water
Horticulture	100-200 ml/100 Lt of water
Banana	100-200 ml/100 Lt of water

Soil Application

7-10 Lt/Ha in 2-4 times through drip irrigation.

STORAGE

KeyFosfit is recommended to be kept closed and in a cool place with a temperature lower than 50C

WARNING

Do not apply during the hours of maximum sunshine. It is not recommended to use under changeable weather conditions such as possible of low and high temperatures. Do not exceed the adequate doses. KeyFosfit is always recommended to make a previous test of mixture and of compatibility with the crop in a minimum selection of plant that could be representative before application. General Cautions S2-Keep out of the reach of children S13-Keep away from food, drink and animal feedingstuffs. S20/21- When using do not eat, drink or smoke.



MANUFACTURER :
UNİKEYTERRA KİMYA TARIM DIŞ TİCARET SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ

Head Office :
Halil Rifat Paşa Cd.
Fatih Mh. 412 sk. No:11/1
Konak / İZMİR / TURKEY

Tel/Fax: +90 232 484 45 86
e-mail: info@unkeyterra.com
www.unkeyterra.com

Factory :
Karakuyu Mevkii
No:9
TORBALI / İZMİR / TURKEY



www.unkeyterra.com



1lt



KeyFosfit

Potassium phosphite chelate (Liquid Formulation)

Poids Net	: 1 lt
Lot No	: xxxxxxxxxx
Numéro de Licence	: 1458
Date de fabrication	: 01.2023
Date d'expiration	: 01.2028

COMPOSITION w/w	
Phosphite de potassium	50%
Oxyde de potassium	20%
Pentoxyde de phosphore	30%

FR

DEFINITION

Le phosphite de potassium confère une double action nutritive dans le phosphore et le potassium. Spécialement recommandé lors de la floraison et de la mise en place. La présence de l'ion phosphonate active le système défensif de la plante contre certaines infections d'origine fongique.

COMPATIBILITÉS

Il est compatible avec la plupart des pesticides couramment utilisés sur les cultures légumières, fruitières et agronomiques. Il est compatible avec les engrais solubles, sauf les produits très alcalins.

CARACTÉRISTIQUES

Produit liquide transparent de grande pureté
Pour améliorer le système immunitaire général de la plante et la croissance des racines
Augmente la durée de conservation et la couleur des cultures fruitières
Pour l'alimentation foliaire et pour la fertigation dans les champs ouverts ainsi que dans la haute technologie, systèmes hydroponiques
Compatible avec la plupart des engrais solubles dans l'eau

APPLICATION

KeyFosfit doit être appliqué dissous dans l'eau, il peut être utilisé dans tous les types de systèmes d'irrigation goutte à goutte et l'application foliaire.

DOSES

Voie foliaire :

Arbres fruitiers	200-300 cc/100 lt d'eau
Horticultures	100-200 cc/100 lt d'eau
Banane	100-200 cc/100lt d'eau

Irrigation goutte à goutte :

7-10 lt / Ha en 2-4 fois

ESPACE DE RANGEMENT

KeyFosfit est recommandé pour stocker le produit fermé et dans un endroit frais avec une température inférieure à 50 C.

ATTENTION

Ne pas appliquer pendant les heures de max. L'insolation, il n'est pas recommandé d'utiliser dans des conditions météorologiques momentanément sous-changeables telles que possible de basses et hautes températures. Ne pas dépasser les doses adéquates. KeyFosfit est toujours recommandé de faire un test préalable de mélange et de compatibilité avec la culture dans une sélection minimale de plantes qui pourrait être représentative.



Distribué par :

THE MAURITIUS CO-OPERATIVE AGRICULTURAL FEDERATION LTD

United Docks Business Park
Caudan Port Louis, Ile Maurice

212 1380 / 211 9257
M/t : 5 2589146
E/mel: 5 9884333
Fax: 230 211 2261

Email:mcafco@intel.mu
www.mcafcoop.com